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2019-08-{8 i Forshälla bygdegård

§1 Mötets öppnande

Ordförande Joakim Torg6 öppnade årsmötet och hälsade alla välkomna.

§2 Val av mötesordförande och sekreterare

Till mötesordförande valdes Joakim Torg6 och till sekreterare Richard Jonsson.

§3 Förteckning över närvarande medlemmar

Förteckning öveinärvarande medlemmar upprättades (se bilaga 1).

§4 Val av justeringsmän för årsmötesprotokollet

Till protokolljusterare valdes Ann-Marie Andersson och Christoffer Ödman.

§5 Godkännande av kallelse tillårsmötet

Kallelse till årsmötet har skett via Facebook, hemsidan och anslag (se bilaga 2).

Frågan om att kallelsen till årsmötet skett i behörig ordning besvarade mötesdeltagarna med ja.



§6 Styrelsens förvaltningsberättelse

Ordföranden redogjorde för styrelsens sammansättning och gick igenom förvaltningsberättelsen som
godkändes av mötesdeltagarna (se bilaga 3).

Vice ordförande informerar om:

. Västvatten har under året färdigställt VA arbetet på Lidvägen och vägen har försetts med ny
asfalt.

. Vägområdet för Skärets bryggväg har breddats med gång och cykelväg från landsvägen nästan
hela vägen fram till korsningen Nordskogsvägen/Kollkindsvägen. Denna del av Skärets bryggväg
har även belagts med ny asfalt och ett nytt stationärt fartgupp samt mötesplats har anlagts och
placerats på toppen av backen mellan Lidvägen och Nordskogsvägen/Kollkindsvägen.

. Lanmäteriet kommer under hösten att starta en ny förrättning gällande förändring av andelstal
som beslutades under årsmötet 2016 och gång/cykelväg väg vid Skärets infart som beslutades
på årsmötet 2018. Enligt lantmäteriet förväntas förrättningen vara klar innan årsskiftet.

Under året har en inventering av träd längs våra vägar gjorts och träd som ansågs utgöra en risk har
awerkats.

Mötesdeltagarna informerades även om Samfällighetsföreningens nya hemsida nordvik.nu samt att
uppdaterad skötselplan för våra'gemensamma grönområden och karta över områdesindelning går att
finna på hemsidan.

§7 Revisionsberättelse

Kassör Sara Johannesson informerade om att det under årsmötet 2017 beslöts att höja andels-avgiften
från 600 kr till 700 kr. Höjningen skulle träda ikraft och faktureras under 2018 men tyvärr missades denna
höjning då 2018 års fakturor skickades ut. För att följa beslutet från årsmötet2017 och för att bokföringen
skall bli korrekt föreslår styrelsen att en extra faktura för den missade höjningen skickas ut tillsammans
med 2019 års faktura.

Revisor P-O Höglund föredrog revisionsberättelsen och tillstyrKe ansvarsfrihet för styrelsen förutsatt att
stämman godkänner förslaget om en extra fakturering av den missade höjningen av avgift som kassören
redogjort för (se bilaga 4).

Stämman godkände förslaget om extra fakturering och därefter beviljade årsmötet ansvarsfrihet.

§8 lnkomna motioner och ärenden

lnga motioner hade inkommit till årsmötet.



§9 S§relsens förslag till åtgärder arbetsåret2019-2020 Beslut om kostnadsersättning till styrelsen
under samma period.

En översyn av statusen på vägarna inne på områdena kommer att ske. Hård läggning av grusplaner och
vändplaner planeras. När förrättningen är klar kommer gång/cykelvägen vid Skärets infart att asfalteras.
Vidare utförs sedvanligt underhåll och snöröjning.

Arsmötet beslöt att kostnadsersättningen fortsatt ska vara 1t3 av ett inkomstbasbelopp och genom detta
vara självreglerande.

§10 Styrelseval

Valberedningen föreslår följande:

Joakim Torge, styrelseordförande (omval 1 år)

Claes Carlsson, ledamot (kvarstår 1 år)

Daniel Dahlman,-ledamot (kvarstår 1 år)

Sara Johannesson, kassör (omval 2 år)

Richard Jonsson, ledamot (ersätter Therese Öman kvarstår 1 år)

Therese Waljehorn, styrelsesuppleant (kvarstår 1 år)

Ulf Andersson, styrelsesuppleant (nyval 2 år)

Daniel Bjering, styrelsesuppleant (nyval 2 år)

§ 't 1 Revisorval

Valberedningen föreslår följande:

Peter Sylv6n omval 2 år

Olle Höglund kvarstår 1 år

Suppleant

Anders Selling kvarstår 1 år



§12 Val av valberedning

Bruno Karlsön omval 2 år

Kurt Hansson omval 2 år

Owe Lundell, sammankallande, kvarstår 1 år

Owe framför att man till nästa år vill se över/förnya valberedningen.

§1 3 Protokolljustering

Justering av protokollet sker senast 30 augusti. Sekreteraren kontaktar justeringsmän.

§14 Övriga frågor

Ake Eriksson framför att man vill roja på grönområde B och tillatt börja med området sydväst om

Pipåsvägen. Det är enligt Ake ett stort jobb med många träd och mycket sly och man vill därför att
föreningen bistår med medel för utförsel av timmer samt bortförsel av ris. Ake ombads av styrelsen att ta

fram en offert för arbetet och samtidigt fick han kontaKuppgifter till en entreprenör som samfälligheten

tidigare anlitat.

Önskemål om att föreningen skicka ut någon form av karta som beskriver vägar och grönområden som

samfälligheten förvaltar över framkom. Styrelsen §cker dock att detta numera går att finna på hemsidan

nordvik.nu och att det bör räcka. Frågan kommer att tas upp på nästa styrelsemöte för att se om denna

information bör kompletteras med utskick eller liknande ex. informationsblad på lämpliga platser i

området.

Ann-Marie Anderson framförde klagomål pa det temporära fartgupp som lagts ut på Ammenäsvägen

strax före Nedre Myrvägen. Ordförande förklarar att säkerheten på våra vägar är av högsta prioritet och

att styrelsen i detta fall har ansett det vara lämpligt att lägga ut ett temporärt fartgupp för att dämpa

hastigheten. Claes Carlsson Vice ordförande tillägger att styrelsen har rätt att lägga ut tillfälliga farthinder.

Claes poängterar även vikten av att vi tillsammans upprätthåller våra vägar enligt dokumentet "Fri sikt vi

bostadsgator" som även det går att finna på föreningens hemsida nordvik.nu.

Utskriven ekonomisk rapport saknas på mötet och önskemål om att en sådan skickas med protokollet

samt läggs upp på hemsidan framfördes. Styrelsen kommer att säkerställa att rapporten läggs upp på

hemsidan.
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§15 Avslutning

Ordförande Joakim förklarade årsmötet avslutat och tackade deltagama för visat intresse.

Vid protokollet

Justeras

Ann-Marie Andersson

:

:

1

:

Ordförande Joakim Torg6

Chriötoffer Ödman


